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Datum 24 december 2021

Steller vragen Albert Deuzeman

Onderwerp Inzameling oud papier

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

In een persbericht over de afvalkalender 2022 is aangekondigd dat oud papier met 
ingang van het komend kalenderjaar slechts eenmaal per vier weken opgehaald gaat 
worden. Op sociale media is hierover veel verbazing geuit en onrust ontstaan, juist 
omdat eerder vanuit de gemeente is gecommuniceerd over het belang van 
dienstverlening en een betere scheiding van het oud papier.

1. Wat zijn de verwachte gevolgen van deze wijziging op het scheidingspercentage 
van oud papier?

Tijdens de commissiebehandeling van het Grondstoffenplan 2021-2025 is al gewezen 
op de kosten die verbonden zijn aan een extra maandelijkse inzamelronde voor papier. 
In de raadsvergadering van 7 oktober 2021 is vervolgens met amendement 133 de 
verstrekking van een papiercontainer aan laagbouw tegengehouden. Hierdoor zijn er 
uiteindelijk geen maatregelen genomen om de negatieve effecten van de beperkte 
inzameling tegen te gaan.

2. Wat zijn de structurele kosten als deze maatregel teruggedraaid zou worden en 
het oud papier weer om de week opgehaald zou worden?

3. Hoe verhouden deze kosten zich tot de oorspronkelijk voorziene eenmalige 
investering in papieren bakken in het raadsvoorstel?
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Toelichting (indien nodig):


